
Grönadals Samfällighetsförening 

Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening 2021-12-16 

 
Plats: Hemma hos Jim Olander  

 

Närvarande:  JO - Jim Olander, AS - Anders Stark, LN - Linda Nilsson, 

                        JH - Joakim Hill, IP - Ingvar Petersson,  

  

Frånvarande: Ted Lilja. 

 

Vägförkortningar:   SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg,  

                                   MSV =Märlspiksvägen, SBS = Sjöbrisstigen, 

                                   KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarevägen, 

                                   GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen,  

                                   DMV= Dalamadsvägen, MMV=Mor Mias Väg 

 

§ 1 Sammanträdet öppnades. 

 Ordförande Jim Olander hälsade alla välkomna till mötet. 

 

§ 2 Till protokolljusterare valdes Linda Nilsson  

 

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde 2021-11-11 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

 

 På kontot denna dag 452 893 kr.  

 Vi väntar på faktura från Affärsverken för byte av 14 trasiga lampor till gatubelysning. 

Faktura för vinterväghållningen väntas i slutet av säsongen. 

Efter fakturering av vägavgifter saknas betalning från ca 20 fastigheter. Linda kommer 

att skicka ut betalningspåminnelser.  

 

          

§ 6 Rapporter  

 

 Snöröjning sker först på alla större vägar och därefter tar man de övriga mindre enligt 

överenskommelse. 

 Belysningen fungerar bra. 

Styrelsen beslutade att ta in kostnadsförslag och sedan ansökan om bidrag till asfaltering  

 av KRV. 

  

 

 

 

 

 

 

 



§ 7 Övriga ärende 

 

 Vi kommer att skicka ut medlemsinformation. 

 Vi har fått besked från Asfaltsbolaget att asfaltering efter fiberdragning ska ske inom en 

snar framtid. 

Styrelsen beslutade att tillåta EON utföra ledningsarbete på SNV i och med styckning 

av tomt. För detta arbete utbetalas intrångsersättning ut till Grönadals samfällighet. 

En fiberkabel har grävts ner på genvägen mellan SNV och HV och stigen har återställts 

till befintligt skick. Men efter en blöt höst har stigen blivit lerig, så styrelsen bevakar 

ärendet och tar senare ställning till om någon ytterligare åtgärd behövs. 

Efter Länstyrelsens arbete på maden har nu Bäckstigen återställts. 

 

   

§ 8 Nästa styrelsemöte blir den 3 mars. Plats Grönadals gård 

 

§ 9 Mötet avslutades. Tack till Jim Olander  

 

 Adressen är  www.skillingenas.se där protokoll, dokument, nyheter m.m. finns 

tillgängliga. 

 

 

 

 

 

Jim Olander Anders Stark  Linda Nilsson 

ordförande sekreterare  protokolljusterare  

http://www.skillingenas.se/

